
 

Zał. nr 2 

 

PROTOKÓŁ POKONTROLNY nr 1 

 z dn. 18. lutego 2025 r. 

 
 

1. Nazwa i adres kontrolowanego podmiotu: 

Urząd Miejski w Koronowie, Plac Zwycięstwa 1. 

 

2. Imiona i nazwiska kontrolujących: 

Ewa Szymańska, Elżbieta Mojzesowicz, Ewa Semrau, Mirosława Holka, Krzysztof 

Gradek 

 

3. Data przeprowadzenia kontroli: 

18. lutego 2025 r. 

  

4. Określenie przedmiotowego zakresu kontroli: 

Kontrola obejmowała wydatki poniesione w 2024 r. na Ochotnicze Straże Pożarne z 

terenu Gminy Koronowo na remont pojazdów oraz na zakup sprzętu i wyposażenia 

dla jednostek OSP funkcjonujących na terenie Gminy.  

 

5. Imię i nazwisko osoby kontrolowanego podmiotu: 

Burmistrz Koronowa Patryk Mikołajewski. 

 

6. Przebieg i wynik czynności kontrolnych: 

Tematykę związaną z przedmiotem kontroli przedstawił p. Norbert Kulczyk 

reprezentujący Stanowisko ds. gminnej ochrony przeciwpożarowej przy UM  

w Koronowie.  

Przewodnicząca komisji Pani Ewa Szymańska na samym wstępie zadała pytanie czy 

Pan Norbert Kulczyk jest upoważniony do podpisywania faktur. 

Pan Norbert Kulczyk odpowiedziała, że jest merytorycznie upoważniony. 

Przewodnicząca komisji Pani Ewa Szymańska zapytała również czy Pan Norbert 

Kulczyk jest zatrudniony na umowę o pracę, czy na umowę zlecenie? 

Pan Norbert Kulczyk odpowiedział, że jest zatrudniony na umowę zlecenie. 

Na poszczególne jednostki OSP na terenie Gminy Koronowo wydatkowano łącznie 

508 653,13 zł. Według wykazu przedstawionego przez p. Kulczyka (zał. nr 2a) 

podział wydatków przedstawia się następująco: 

- Koronowo: ogólna kwota 212 370,40 zł., z tego 44 557,49 zł. wykorzystano na 

zakup sprzętu i wyposażenia i 10 770,96 zł. na usługi remontowe, 

- Gościeradz: kwota łączna to 97 431,00 zł., w tym 19 195,55 zł. stanowią zakupy,  

a 20 797,60 zł. usługi remontowe, 

- Huta: łącznie wydano 28 768,97 zł., z tej kwoty 1 855,86 zł. wydano na zakupy,  

a 516,20 zł.  na remonty pojazdów, 

- Gogolinek: ogółem wydatkowano 28 932,72 zł., z czego 24 663,68 zł. wydano na 

zakupy, 

- Mąkowarsko: wydatkowano 54 477,15 zł., z tej kwoty 16 479,74 zł. na zakupy a na 

usługi remontowe 6 716,64 zł., 



- Wilcze: wydano 15 736,99 zł., z czego 1 714,13 zł. na zakupy, a 3 960,60 zł. na 

remonty, 

- Wierzchucin Królewski: ogólna kwota to 43 620,54 zł., w tym 4 190,00 zł. na 

zakupy sprzętów, a 6 556,49 zł. na usługi remontowe, 

- Wtelno: łączna kwota to 27 315,35 zł., z tej kwoty 419,97 zł. wydano na zakupy, 

1 377,05 zł na remonty. 

 Łącznie na zakupy sprzętu i wyposażenia wydatkowano 113 076,41 zł. i 50 705,54 zł. 

na usługi remontowe. Pozostała kwota z 508 653,13 zł. to inne wydatki nie objęte 

kontrolą. Kwota ta nie uwzględnia też większych wydatków, takich jak np. 

modernizacja remizy OSP w Koronowie.  

 Komisja skontrolowała następujące faktury dotyczące dokonanych zakupów 

sprzętów i wyposażenia oraz zakupionych usług remontowych pojazdów:  

- faktura nr 223/2024 – dot. konserwacji i atestacji aparatów powietrznych oraz masek 

panoramicznych dal wszystkich jednostek OSP z terenu Gminy Koronowo 

- faktura nr 434/10-2024 – Gościeradz 

- faktura nr 5904/2024 – Gościeradz 

- faktura nr 41/03/2024 – Gościeradz 

- faktura nr 12/2024 – Huta 

- faktura nr FV/2024/12/2 – Koronowo 

- faktura nr 450/09/2024/S – Wierzchucin Królewski 

- faktura nr 60/09/2024 – Wierzchucin Królewski 

- faktura nr 1/07/2024 – Wilcze. 

Wymienione faktury stanowią zał. nr 2b. 

 

 

7. Wnioski i zapytania: 

 

- Radna E. Mojzesowicz zapytała czy na straże Gmina przyznaje stale tę samą kwotę. P. 

Kulczyk odpowiedział, że kwota ta co roku wzrasta. Gdy zaplanowane są jakieś inwestycje 

np. remont budynku straży tak, jak w przypadku remontu budynku straży OSP w Koronowie 

kwota automatycznie wzrasta. 

- Radna E. Mojzesowicz spytała, jakie zakupy są zaplanowane na 2025 r. P. Kulczyk 

wyjaśnił, że planuje się zakup noszaków, aparatów powietrznych oraz zakup samochodu dla 

Gościeradza (jest to sprawa z ubiegłego roku) i zakup używanego samochodu dla Wilcza. 

Wszystkie zakupy wyłaniane są w drodze przetargu lub w formie wyłączności jak np. firma 

Weber z Poznania czy Lukas z Zielonczyna jeżeli chodzi o narzędzia hydrauliczne.  

- Radna E. Szymańska – czy po zebraniach robione są zapotrzebowania na rok następny, kto 

robi zapotrzebowania zbiorcze. N. Kulczyk: Zapotrzebowania spływają do Miejsko – 

Gminnego Zarządu OSP, który sporządza zbiorówkę i przekazuje do Urzędu. W 2024 r. 

żadna jednostka nie złożyła zapotrzebowania na zakup mundurów. 

- Radny K. Gradek: ilu mamy strażaków na terenie Gminy, kto płaci za badania. N. Kulczyk: 

Na terenie Gminy mamy 120-150 strażaków upoważnionych do wyjazdów na akcje. Do akcji 

poszukiwawczych korzystamy również z osób spoza Gminy zwłaszcza gdy jest potrzeba 

użycia psów tropiących. Każdy nowy ochotnik OSP ma opłacony przez Gminę podstawowy 

kurs BHP i niezbędne badania.  

- Radna M. Holka: które jednostki mają zaliczone szkolenie BHP. N. Kulczyk: Żeby 

wyjechać do akcji wystarczy mieć zaliczone podstawowe szkolenie BHP. Bez tego nie można 

wypuścić strażaka do akcji. Najbliższe takie szkolenie ma się odbyć w marcu br. Jednostki 

same we własnym zakresie robią takie szkolenia.  



- Radna M. Holka: czy jednostki OSP na koniec roku nie powinny zgłaszać zapotrzebowania 

na kursy i szkolenia. N. Kulczyk: We wrześniu każdego roku wysyłam pismo do jednostek z 

prośbą o zapotrzebowanie w następnym roku. 

- Radny K. Gradek: co jest w razie kolizji, kto jedzie do akcji, kto o tym decyduje. N. 

Kulczyk: Decyduje dyżurny Komendy Miejskiej OSP. Do akcji wyjeżdżają strażacy, którzy 

się zgłoszą. Często niepotrzebnie do zdarzenia kierowanych jest kilka jednostek chociaż nie 

ma takiej potrzeby. Sytuacja taka generuje duże koszty. Na ekwiwalent za udział w akcjach 

była przeznaczona kwota 80 000,00 zł., a wydano 190 000,00 zł.  

- Radny K. Gradek: ilu mamy kierowców. N. Kulczyk: Bardzo dużo ale nie zawsze ma kto 

jechać. Młody człowiek nie chce robić prawa jazdy na samochód strażacki na własny koszt. 

- Radny K. Gradek: czy Koronowo nie mogłoby się podpiąć pod Bydgoszcz. N. Kulczyk: Był 

taki pomysł, toczyły się nawet rozmowy ale pomysł upadł. 

 

Po szczegółowym przeanalizowaniu przez Przewodnicząca komisji zestawienia i faktur 

przedstawionych przez Pana Norberta Kulczyka wniesiono uwagę dotyczącą braku niektórych 

faktur, zakupy nie zgadzały się z przeznaczeniem. 

 

Komisja Rewizyjna wystosowała wniosek do Komendanta Zarządu Miejsko-Gminnej Straży 

Pożarnej Gminy Koronowo p. Mirosława Wiese dotyczący założenia i kontrolowania 

ewidencji szkoleń BHP, KPP i innych wymaganych uprawnień strażaków czynnych i 

kierowców z uprawnieniami do prowadzenia pojazdów uprzywilejowanych.  

P. Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie. Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

 

 

Podpisy członków Komisji: 

• Ewa Szymańska    /-/ Ewa Szymańska 

 

• Elżbieta Mojzesowicz   /-/ Elżbieta Mojzesowicz 

 

• Ewa Semrau     /-/ Ewa Semrau 

 

• Mirosława Holka    /-/ Mirosława Holka 

 

• Krzysztof Gradek    /-/ Krzysztof Gradek 

 

 

 

Podpis podmiotu kontrolowanego 

 

Burmistrz Koronowa 

/-/ Patryk Mikołajewski       

 

 

Protokół sporządziła 

Ewa Semrau 

sekretarz Komisji 

 


